
        

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z  12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 28. 10. 2015 v Nesvadoch. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

z  12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 28. 10. 2015  

v Nesvadoch. 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 12 poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – prednosta úradu, 

Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  Šuba Ondrej – vedúci odd. výstavby. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

P. starosta doporučil z programu jednania vynechať žiadosť Lakatos Milana, nakoľko tieto priestory 

obec potrebuje pre vlastné účely. 

Opýtal sa poslancov, či k navrhovanému programu jednania majú ďalšie návrhy. 

Prítomní poslanci k obdržanému programu jednania nemali ďalšie návrhy ani pripomienky. 

P. starosta dal hlasovať o upravenom programe jednania v zmysle svojho návrhu. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Kesziová Marianna, Molnár Zoltán, Haris Zoltán. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Ing. Takács Zoltán, Dobosi Róbert. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Správa o stave vymáhania pohľadávok obce k 30.09.2015 

3. Správy škôl a školských zariadení o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti  

    za školský rok 2014/2015, ciele na šk. rok 2015/2016 a plán práce CVČ na šk. rok 2015/2016 

4. Vyhodnotenie separovaného zberu odpadov za obdobie do 30. 9. 2015 

5. Vyhodnotenie a vyúčtovanie podujatia Nesvadské dni 2015 

6. Návrh organizačného zabezpečenia vykonania úplnej inventarizácie majetku obce k 31.12.2015 

7. Rôzne:  

    a) Poslanecký návrh na premenovanie obecného parku           

    b) Informácia o výsledku verejnej obchodnej súťaže na predaj bývalej budovy ZDŠ a priľahlých  

        pozemkov 

    c) Pridelenie bytu č. 17 v 18 b.j. blok B a bytu č. 5 v 8 b.j. 

    d) STAB, s.r.o. – žiadosť o predĺženie zmluvy o nájme nebytových priestorov 

    e) Informácia starostu obce o rozpočtovom opatrení obce Nesvady č. 6/2015 

    f) Schválenie 7. zmeny rozpočtu obce Nesvady na rok 2015 rozpočtovým opatrením 

    g)Dodatok č. 3/2015, ktorým sa dopĺňa a mení VZN obce Nesvady č. 2/2008 – Povinná školská  

       dochádzka v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Nesvady,  

       určenie poplatkov za pobyt detí v nich a úhrada stravy v znení neskorších zmien 

    h)Dodatok č. 1/2015, ktorým sa dopĺňa a mení VZN obce Nesvady č. 2/2012 o sociálnych  

        službách a úhradách za sociálne služby v znení neskorších zmien 

    i) Žiadosť o súhlas s vyplatením honorára za umiestnenie – Felvidéki vágta. 

    j) Schválenie novely štatútu ocenenia „Športovec – športovkyňa roka“ 

    k)Návrh na zmeny člena komisie školstva, kultúry, pre styk s verejnosťou a médiami 

8.  Rozprava a interpelácia poslancov 

9.  Návrh uznesenia 

10. Záver 

       

 

 



J e d n a n i e : 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

Predkladá: Ing. Luca, prednosta OcÚ 

-  priložená k zápisnici 

P. prednosta – v krátkosti informoval o plnení úloh, uznesení a interpelácií poslancov v reči 

slovenskej a maďarskej. Zároveň informoval o činnosti obecnej polície od posledného zasadania 

obecného zastupiteľstva. 

Mgr. Sárai – či by bola možnosť, aby obecná polícia zistila, ktorí žiaci sa zdržiavali 

v pohostinstvách a  oznámili ich menovite riaditeľstvu základných škôl. 

P. Ďurika, náčelník obecnej polície oznámil, že to boli stredoškoláci 17-18-roční. 

Iný dotaz ani pripomienka zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

2. Správa o stave vymáhania pohľadávok obce k 30.09.2015 

Predkladá: RNDr. Litauská 

- priložená k zápisnici 

 P. starosta – k pohľadávkam za rok 2015 konštatoval, že tieto ovplyvnili hlavne splátky dane 

                                z nehnuteľnosti, ktoré v termíne hodnotenia ešte neboli zaplatené. 

                                Kto nezaplatí dane a poplatky včas, úrad uplatňuje voči dlžníkom úroky 

                                z omeškania platby. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

3. Správy škôl a školských zariadení o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej  

    činnosti za školský rok 2014/2015, ciele na šk. rok 2015/2016 a plán práce CVČ na šk. rok  

    2015/2016 

Predkladajú: p. Bryndzová, riaditelia MŠ, ZŠ a vedúci ŠJ 

- priložené k zápisnici 

P. starosta – tento bod sa týka viacerých organizácií, odporučil prejednať materiály ZŠ, MŠ, CVČ a na 

záver školské jedálne ako jeden bod spolu. 

ZŠ s VJM – Alapiskola: 

P. starosta privítal PaedDr. N. Becseho a riaditeľa školy a vyzval ho, aby krátko doplnil správu 

o dodatky, ktoré správa neobsahuje. 

PaedDr. Becse – v krátkosti informoval poslancov s obsahom správy. 

     V správe nie je uvedený problém s kúrením v škole – je katastrofálny stav vyžadujúci  

                            riešenie. 

Ing. Takács – gratuluje škole za dosiahnutie výborných výsledkov odporučil  to do pozornosti hlavne 

tým rodičom, ktorí ešte nie sú rozhodnutí, do ktorej školy zapísať dieťa. ZŠ s VJM dosiahla výborné 

výsledky.  

Predniesol dve požiadavky rady školy smerom k zastupiteľstvu a to: 

- Napriek tomu, že bežecká dráha a doskočište v areáli školy je predmetom jedného uceleného 

projektu, bolo by dobré tieto upraviť tak, aby ich školy mohli využívať. 

- Zabezpečiť školský autobus pre deti z okolitých obcí (Martovce, Imeľ), ktoré by mali záujem 

o návštevu ZŠ v Nesvadoch. Ide hlavne o dovoz žiakov z tých obcí, kde majú len školy 

s malotriedkami. 

Ing. Miškovič – predložená správa je zahrnutá číslami a údajmi, ale poslanci obdržali aj ročenku školy, 

ktorá odzrkadľuje činnosť školy za celý rok a obsahuje veľa zaujímavostí o škole a žiakoch. 

P. Patakyová – gratuluje riaditeľovi a pedagógom za dosiahnuté výsledky a komisia školstva  

                         odporúča schváliť predloženú správu. 

Becse N. – školský autobus – žiakom z Imeľa, ktorí chodia do ZŠ s VJM škola prepláca dopravu, deti 

z Martoviec chodia do školy v Hurbanove. Taktiež by to bolo dobré aj pre slovenskú základnú školu, 

ktorá by takto vedela tiež zabezpečiť dostatočný počet žiakov do budúcna. 



Iné pripomienky neodzneli. P. starosta poďakoval p. riaditeľovi za informáciu a zároveň konštatoval, že 

ako zriaďovateľ obec nemá problémy so školami. 

Pretože k tejto správe poslanci nemali ďalšie dotazy ani pripomienky, p. starosta dal hlasovať 

o schválení predloženej správy. 

Hlasovanie: všetci za. 

ZŠ slovenská: 

P. starosta požiadal p. riaditeľku, aby stručne uviedla správu, ktorú predkladá, hlavne problémy, ktoré 

nie sú obsiahnuté v správe. 

PaedDR. Hlavačková – v úvode poďakovala či už pedagogickým a aj nepedagogickým pracovníkom za 

dosiahnuté výsledky. Spomenula 3 projekty, v rámci ktorých škola dostala učebné pomôcky pre žiakov 

na polytechnickú výchovu v hodnote 50 tis. Eur, na profesionálnu orientáciu žiakov a na zvýšenie 

kvalifikácie učiteľov. Celková hodnota pomôcok je 70 tis.€.  

Vyzdvihla to, že všetci pedagogickí pracovníci školy získali 6+6 kredity, čím si zvýšili  profesionálnu 

úroveň.  

P. Patakyová – gratuluje škole za dosiahnuté výsledky a komisia odporúča predloženú správu schváliť. 

P. starosta – sa pýtal na problém s 9. triedou, ktorá dosiahla v slovenskom jazyku  priemer 3,5 a mala 

najviac vymeškaných hodín. 

P. riaditeľka – tieto slabé výsledky spôsobili žiaci, ktorí skončili ZŠ v 16. rokoch a popriala im veľa 

úspechov do budúcnosti. 

Mgr. Sárai – on bol triednym učiteľom tejto deviatej triedy, v ktorej len 7 detí bolo z úplných rodín a 14 

detí z neúplných, čo vidieť aj na dosiahnutých výsledkoch triedy. 

Mgr. Lešš – k úspešnosti na prijímačkách na stredné školy informoval, že prijatia na stredné školy 

neboli  na prvýkrát, niekde až na druhýkrát a veľakrát veru nie je jednoduché umiestniť deviatakov. 

Ing. Miškovič – na úseku športu je menej dievčat, ktoré aktívne športujú. Požiadal riaditeľov škôl, aby 

počet hodín telesnej výchovy rozšírili, aby žiaci boli zdatnejší, odporučil usmerňovať deti k športovým 

aktivitám tak, aby žiaci telesnú výchovu nebrali ako nutné zlo. 

P. riaditeľka – škola spolupracuje so športovými klubmi, žiakom sa umožňuje, aby počas vyučovania sa 

zúčastňovali rôznych telovýchovných súťaží. Štát odporučil 2 hodiny telesnej výchovy, na tunajšej 

škole majú žiaci týždenne  3 hodiny telesnej výchovy. 

Becse  O. – chýba mu sumarizácia počtu zameškaných hodín na škole, aby sa mohlo porovnať s druhou 

základnou školou. 

P. starosta – odporučil do budúcna správu doplniť o tento údaj.  

Pretože viacej dotazov a pripomienok zo strany poslancov k tejto správe neodznelo, p. starosta 

poďakoval p. riaditeľke za uvedenie správy a dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

MŠ Sládkovičova: 

P. starosta vyzval p. riaditeľku, aby pár slovami uviedla správu. 

Mgr. Horváthová  – vyzdvihla a poukázala na veľmi dobrú spoluprácu s druhou MŠ.  

P. Patakyová – komisia školstva navrhuje správu schváliť v predloženom znení a vyjadrila radosť nad 

dobrou spoluprácou miestnych materských škôl. 

Ing. Miškovič – sa pýtal na možnosť prijať v budúcnosti aj viacej detí v MŠ, keď už teraz sú počty tried 

naplnené. 

P. starosta – obec má vypracovaný projekt na prístavbu 1 triedy k MŠ Hurbanova, čaká sa na výzvy, 

kedy obec podá žiadosti o dotáciu.. Nedostatok miest nie je až taký výrazný.  

Iné dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

MŠ Hurbanova: 

P. starosta – vyzval p. riaditeľku, aby uviedla správu. 

Mgr. Balogh – poukázala na aktivity MŠ. V minulom šk. roku boli zriadené priestory zo starého skladu 

na krúžkovú činnosť za podpory p. starostu obce. 

P. Patakyová – gratulovala k spoločnej dobrej spolupráci MŠ a komisia odporučila predloženú správu 

schváliť. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 



Školské jedálne  pri MŠ a ZŠ: 

P. starosta odporučil tieto 3 body prejednať v jednom bloku a v prípade otázok, by príslušná vedúca 

jedálne na ne reagovala. 

P. Patakyová – komisia školstva odporučila správy schváliť. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

Hlasovanie: body 5-7 návrhu uznesenia – všetci za. 

 

CVČ:  

P. starosta odporučil správu ako aj plán práce prejednať naraz. 

Mgr. Alföldi – v jazyku maďarskom aj slovenskom v krátkosti predniesol ciele do budúcna. 

Ing. Miškovič – rada CVČ odporúča predloženú správu schváliť ako aj plán práce a vyslovuje 

poďakovanie OZ za podporu a činnosť CVČ. 

P. Patakyová – gratulovala k ich nie ľahkej práce a popriala im vytrvalosť v ich práci a komisia 

odporúča predloženú správu schváliť. 

Mgr. Lešš – konštatoval veľmi dobrú spoluprácu CVČ s miestnymi školami. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta – na záver konštatoval, že tieto správy sú jedny z najdôležitejších správ v roku  z hľadiska 

obce čo sa týka výchovy detí a mládeže. 

Každým rokom sa tieto zariadenia vylepšujú či už po stránke technického stavu budov resp. 

vybavenosti. Za vyše 10 rokov ako obec prevzala zariadenia od štátu, boli v nich vytvorené veľmi dobré 

podmienky na výučbu a boli  zmodernizované priestory pre výchovu detí.  

Keď spočíta zamestnancov – pedagógov – obec ja najväčším zamestnávateľom v obci. 

Poďakoval sa za dosiahnuté výsledky pedagogickým ako aj nepedagogickým zamestnancom, pretože sa 

starajú o naše najväčšie bohatstvo – o naše deti. 

  

3. Vyhodnotenie separovaného zberu odpadov za obdobie do 30. 9. 2015 

Predkladá: p. Šuba, vedúci odd. 

  - priložené k zápisnici 

P. starosta – vyšiel nový zákon o odpadoch, na novembrové zasadnutie OZ bude predložené na  

                     schválenie nové VZN o odpadoch. 

 Problémom je odhadnúť mieru poplatkov, sú tlaky zo strany firmy Brantner na zvýšenie 

poplatkov za poskytované služby. Pri neoprávnenom zvyšovaní by sa prípadne ukončila 

spolupráca s nimi a vyhlásilo by sa verejné obstarávanie na nového poskytovateľa služieb. 

Je to informatívna správa a v novembri by sa prejednávalo nové VZN. 

P. Dobosi – odvoz smetí lacnejší nebude a ani množstvo, pokiaľ sa TKO nebude vážiť. Teda každý by 

platil toľko, koľko smetí vyprodukuje.  Na každej kuka nádobe by bol umiestnený čip a občan by platil 

len za to množstvo odpadu, koľko do kuka nádoby vloží, čo by občana motivovalo, aby čo najviac znížil 

množstvo odpadu v nádobe. 

P. starosta – na Slovensku ani jedna firma toto váženie nepraktizuje, lebo zariadenie je veľmi drahé. 

Boli pokusy na vážený systém zberu, ale po 1 roku skúšobnej prevádzky sa množstvo smetia nezmenilo. 

Administratívne aj finančne je veľmi náročné a s minimálnym efektom.  

Dobosi R. – Branos je rakúska firma, a v rakúsku tento spôsob funguje veľmi dobre. Keby poplatok bol 

zosobnený, rozmýšľajúci ľudia by určite viacej dávali pozor na to, čo do kuka nádoby vyhodia. 

P. starosta – vo VZN v zmysle zákona už aj stavebný odpad bude spoplatnený. Po novom na každú 

osobu bude musieť obec vyrúbiť poplatok.  

Ing. Miškovič – je prekvapený, že pri separovaní odpadu sú výdavky vyššie ako príjmy a preto by bolo 

dobré keby ZMOS porozmýšľala o tom, aby aj výrobcovia pet fliaš prispeli k tomu, aby separovanie pre 

obce nebolo nákladné resp. stratové. 

P. starosta – v novembri bude predložený na jednanie OZ nový  návrh VZN, ktorý bude reagovať na 

daný stav, do budúcna odporučil túto správu prejednávať až vo februári za celý predošlý rok, tak bude 

mať správa väčšiu výpovednú hodnotu. 

Ing. Takács – na 2.str. správy saldo - -26 tis.€, v tabuľke 6.r. -  príspevok pre VPS 25 tis. € a VPS 

vykazuje 20 tis.€, z čoho je rozdiel. 



P. Šuba – vysvetlil rozdiely. 

P. starosta – 20 tis.€ pre eko dvor a kompostáreň – vykazujeme zvlášť kvôli monitorovacím správam. Sú 

to formálne rozdelené náklady na odpadové hospodárstvo. Obec dotuje odpadové hospodárstvo sumou 

vyše 20 tis.€. 

Ing. Takács – pri posudzovaní čísiel zo správ z predošlých rokov vyplýva, že tonáž odpadu na obyvateľa 

sa za posledné 3 roky znížila. 

P. starosta – je toho názoru, že poplatok za odvoz odpadu má platiť ten, kto odpad tvorí – teda občan. 

Tak isto by malo byť uzákonené, aby cudzie skládky vznikajúce mimo obce nebola povinná odstrániť 

obec ale vlastník pozemku. 

Mgr. Lešš – návrh p. Dobosiho i keď je problematický, považuje za dobrý a odporučil k riešeniu 

odpadového hospodárstva zvolať poslancov na predjednanie tejto problematiky. 

P. starosta – s týmto návrhom súhlasil. 

Dobosi R. – odporučil túto problematiku prejednávať v priamom prenose na zasadnutí OZ, aby občania 

videli ako sa dospelo k výsledku a neodporúča k tomu zvolávať zvlášť pracovné jednanie poslancov. 

Iné návrhy ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Po dvoch hodinách jednania p. starosta vyhlásil 15 minútovú prestávku. 

Po prestávke obecné zastupiteľstvo pokračovalo v jednaní. 

 

4. Vyhodnotenie a vyúčtovanie podujatia Nesvadské dni 2015 

Predkladá: p. Patakyová, RNDr. Litauská 

  - priložené k zápisnici 

Ing. Miškovič – odporučil skôr upresniť zameranie nasledovných Nesvadských dní, aby sa včas mohli 

zabezpečiť vhodné programy a upresniť rozpočet. Porozmýšľať nad tým, ako upraviť program 

podujatia, aby pritiahol viacej návštevníkov. Kladne hodnotil piatkové vystúpenie talentovaných 

nesvadčanov. 

P. starosta – príslušná komisia sa bude návrhom Ing. Miškoviča  zaoberať. 

P. Patakyová – súhlasila s návrhom Ing. Miškoviča – pokiaľ sú peniaze, sú aj dobré programy. 

   Nesvadský jaem je výmyslom p. Holopa za čo mu vyslovuje poďakovanie. 

  Poďakovanie za dobrý priebeh podujatia patrí aj zamestnancom VPS, obce a MKS. 

Mgr. Sárai – vyzdvihol detský dvor, ktorý mal medzi deťmi a rodičmi veľký úspech. Pozitívna odozva 

bola aj od rodičov žiakov ZŠ. 

Haris Z. – dozrel čas, aby sa na tomto podujatí niečo zmenilo z dôvodu zvýšenia počtu účastníkov. 

Odporučil podujatie zredukovať na dva dni a na jedno miesto. Na námestie postaviť väčší stan pre 

občanov sledujúcich program pre prípad možnosti ukrytia pred dažďom. Je pravdou že všetko je 

otázkou peňazí. Rád pomôže či už nápadmi alebo ináč. 

Dobosi R. – Všetky podujatia budeme musieť zmeniť z toho dôvodu, aby sa zvýšil počet návštevníkov, 

čo by prospelo aj príjmu obecného rozpočtu. 

Ing. Luca – k vyúčtovaniu – rozpočet sa podarilo dodržať i napriek tomu, že sa uskutočnilo v rámci 

tohto podujatia aj Stretnutie Nesvadčanov.  

Iné návrhy ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

6. Návrh organizačného zabezpečenia vykonania úplnej inventarizácie majetku obce  

    k 31.12.2015 

Predkladá: p. Šuba, ved. odd. 

- priložený k zápisnici 

Pripomienky od poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za 

 

 



7. Rôzne:  

    a) Poslanecký návrh na premenovanie obecného parku     

Predkladá: p. Becse Ottó 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – oznámil, že pomenovanie bolo  konzultované aj s príslušnými učiteľmi a odporúča schváliť 

návrh tak, ako je v návrhu na uznesenie. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

       

    b) Informácia o výsledku verejnej obchodnej súťaže na predaj bývalej budovy ZDŠ  

        a priľahlých pozemkov 

Predkladá: p. Šuba, ved. odd. 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – pokiaľ by bol záujemca, žiadosť bude predložená na jednanie OZ. 

Ing. Takács – finančná komisia zaujala stanovisko, že by bolo vhodné vyhlásiť ďalšie kolo verejnej 

obchodnej súťaže z dôvodu, že fin. prostriedky získané z predaja by sa obrátili na výstavbu sociálneho 

zariadenia pre starších občanov našej obce. 

P. starosta – pokiaľ obec fin. prostriedky môže dostať od EÚ, vlastné prostriedky nepoužije na 

zariadenie sociálnych služieb, ale radšej na kúpele, na ktoré z fondov EÚ nie je možné žiadať finančné 

prostriedky. 

Ing. Takács – odporučil hlasovať o tom, či sa zopakuje verejná obchodná súťaž a potom by sa určila 

výkričná cena. 

Ing. Miškovič – pokiaľ sa fin. prostriedky z predaja tejto nehnuteľnosti  nepoužijú na zriadenie  

                          sociálneho zariadenia, nebude kladne hlasovať. 

     Myslí si, že v prípade úspešného predaja, získané finančné prostriedky treba  

                           ponechať, resp. používať podľa potreby s tým, že sú však určené na sociálne  

                           zariadenie. S predajom tejto nehnuteľnosti za lacný peniaz však nesúhlasí. 

P. starosta – opýtal sa, či chcú poslanci zopakovať verejnú obchodnú súťaž na predaj budovy ZDŠ. 

Hlasovanie: 5 za, Ing. Miškovič proti, hlasovania sa zdržali: Molnár, Kesziová, Lešš, Sárai, Patakyová, 

Tóthová.  

P.  starosta konštatoval, že opätovné vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže nebolo schválené. 

P. starosta dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: Dobosi R. sa zdržal, ostatní poslanci hlasovali za. 

 

    c) Pridelenie bytu č. 17 v 18 b.j. blok B a bytu č. 5 v 8 b.j. 

Predkladá: Šuba O., ved. Odd. 

  - priložené k zápisnici 

Mgr. Tóthová – predniesla návrh spoločnej komisie na pridelenie voľných bytov. 

Ing. Miškovič – 12 žiadateľov o byty, prekvapilo ho, že medzi žiadateľmi sú 4 dôchodcovia a 2  

                           pred dôchodkom.Do budúcna v 27 b.j. uvoľňovať miesta pre starších, prípadne 

                           porozmýšľať nad bytovým domom s menšími bytmi. 

P. starosta -  konštatoval, že väčšina (95 %) žiadateľov nemá dlhšie podanú žiadosť ako pol roka, čo  

                     vypovedá o tom, že obec má zatiaľ bytovú politiku dobrú.  

Iné pripomienky ani návrhy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za.  

 

    d) STAB, s.r.o. – žiadosť o predĺženie zmluvy o nájme nebytových priestorov 

- priložená k zápisnici 

Mgr. Sárai – komisia podnikateľských aktivít odporúča predĺžiť nájomnú zmluvu v zmysle VZN 

s výškou nájomného 22€/m2/rok. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o prednesenom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



    e) Informácia starostu obce o rozpočtovom opatrení obce Nesvady č. 6/2015 

Predkladá: RNDr. Litauská, vedúca odd. 

 - priložená k zápisnici 

Tak ako ku každému bodu aj k tomuto bodu poslanci písomný materiál obdržali, ku ktorému však 

nemali žiadne pripomienky. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    f) Schválenie 7. zmeny rozpočtu obce Nesvady na rok 2015 rozpočtovým opatrením 

Predkladá: RNDr. Litauská, ved. odd 

 - priložená k zápisnici 

Pretože poslanci k predloženej zmene rozpočtu nemali otázky ani pripomienky, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    g) Dodatok č. 3/2015, ktorým sa dopĺňa a mení VZN obce Nesvady č. 2/2008 – Povinná   

        školská dochádzka v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti  

        Obce Nesvady, určenie poplatkov za pobyt detí v nich a úhrada stravy v znení neskorších  

        zmien 

Predkladá: p. Bryndzová, ved. odd. 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – informoval o zmene zákona a preto je potrebné  zmeniť aj znenie VZN. 

                    Ide o zosúladenie VZN so zákonom. 

Ing. Miškovič – ide o dve väčšie zmeny, žiak môže ísť aj do inej spádovej školy ak ho riaditeľ prijme 

a zápis do škôl  nebude vo februári ale v apríli príslušného roka. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    h)Dodatok č. 1/2015, ktorým sa dopĺňa a mení VZN obce Nesvady č. 2/2012 o sociálnych  

        službách a úhradách za sociálne služby v znení neskorších zmien 

Predkladá: p.Bryndzová, ved. odd. 

- priložené k zápisnici 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

i) Žiadosť o súhlas s vyplatením honorára za umiestnenie – Felvidéki vágta. 

Predkladá: Ing. Luca – prednosta OcÚ 

    -  priložená k zápisnici 

P. starosta odporučil schváliť. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za 

 

    j) Schválenie novely štatútu ocenenia „Športovec – športovkyňa roka“ 

Predkladá: Molnár Zoltán, predseda komisie športu a mládeže 

-  priložené k zápisnici 

P. starosta – v bode 3. finančná odmena – odporučil upresniť názvom resp. poradovým číslom 

Ing. Miškovič – odporučil pri vecnej odmene stanoviť výšku pre talent roka. 

Molnár Z. – navrhol 50,- €. Predniesol zmeny v  predloženom návrhu štatútu oproti doteraz platnému. 

Pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: Mgr. Lešš sa zdržal hlasovania, ostatní hlasovali za.  

 

    k)Návrh na zmenu člena komisie školstva, kultúry, pre styk s verejnosťou a médiami 

Predkladá: p. Patakyová, predsedníčka komisie školstva a kultúry 



- priložený k zápisnici 

P. Patakyová – predniesla návrh na zmenu člena komisie 

Pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

8. Rozprava a interpelácia poslancov 

Nakoľko všetky body programu jednania boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby predložili 

svoje ďalšie návrhy, dotazy a pripomienky. 

Ing. Miškovič – informoval o dokončovaní práce 1. etapy revitalizácie parku. Odporučil poslancom, že 

teraz, keď sú tam robotníci, aby sa dokončil spojovací chodník z parku na Tatranskú ulicu, nakoľko 

nejde o veľký rozsah prác. 

Ing. Kelemen – do konca roku nevedia chodník dokončiť, treba položiť aj  potrubie na polievanie. 

Jedine v januári, ak to počasie dovolí.  

Ing. Miškovič – ide o 15 m chodníka, ktorý VPS by bolo schopné za mesiac dokončiť. Pokiaľ VPS 

nemá voľné kapacity, treba dať inej firme, ktorá to spraví. 

Ing. Luca – v prípade schválenia realizácie chodníka bude potrebné aj rozpočtové opatrenie. 

P. Becse – vysvätenie centrálneho kríža v cintoríne bude 1.11.2015 o 16.00 hod. 

P. starosta – dal hlasovať o tom, či sa spojovací chodník v parku v hodnote 2177,-€  má realizovať ešte 

v tomto roku resp. nie. 

Ing. Kelemen – potom navrhol dokončiť aj  nájazdovú cestu z Tatranskej na parkovisko v parku. 

P. starosta – opýtal sa poslancov, kto je za to, aby sa dokončil spojovací chodník za 2177,-€. 

Hlasovanie: 9 za, Mgr. Kelemen, Ing. Takács, Ing. Kesziová sa zdržali hlasovania. 

 

Dobosi R. – či tento chodník bude položený na takom mieste, kde potom môže byť pokračovaním 

napojenia na chodník v Tatranskej ulici. 

Ing. Miškovič – ano môže pokračovať. 

Mgr. Sárai – vyzval rodičov žiakov, aby prekontrolovali reflexné prvky na ošatení  u svojich detí, aby sa 

predišlo nehodám, nakoľko vo večerných hodinách pri slabšej viditeľnosti  môže znížiť možnosť 

nehody. 

-Mikuláš v obci či bude zrealizovaný. 

P. starosta – Mikuláš – obec nepripravuje, či obč. združenie – ani oni nie. 

                  Odporučil, aby sa komisia tým zaoberala a predložila  návrh na novembrové OZ. 

Ing. Takács – súhlasil s návrhom Ing. Kelemena čo sa týka dokončenia parkoviska a o jeho prepojení na 

Tatranskú ulicu. 

- Pýtal sa na potrebu výrubu stromov v parku, žiadal aby sa ponechali stromy, ktoré sú zdravé 

- Čím skôr  dokončiť výstavbu kúpeľov a to z úveru a nie z rozpočtu obce, rozpočet použiť na 

verejné potreby 

- Žiadal, aby nálepky na kuka-nádoby boli vyhotovené dvojjazyčne. 

P. starosta – 20 tis. na DPH – je len požičaný peniaz, ktorý sa vráti vo februári. 

                  - úver na kúpele – obec je obmedzená zákonom,  najprv obec použije vlastné peniaze, napr. 

z predaja pozemkov v areáli a na dokončenie zoberie úver, v I. štvrťroku 2016 by obec mala mať ďalšie 

príjmy z predaja pozemkov v priemyselnom areáli – 200-300 tis.€.  

Ing. Kelemen – informoval Ing. Takácsa, že strom v parku vedľa chodníka nebolo možné ponechať, 

nakoľko zavadzal ťažkej technike pri práci a aj v dôsledku veku stromu už bol z vnútra spráchnivelý. 

Dobosi R. – občania z Kalinčiakovej ulici žiadali o prijatie opatrení s dažďovou vodou na ulici 

- Nepovažuje za dobré úplne vyčerpať účet obce. Vždy bol proti výstavbe kúpeľov z obecného 

rozpočtu. Ale keď sa s výstavbou začalo, potom odporúča kúpele čím skôr dokončiť.  

P. starosta – po polroku vieme upresniť ďalšie kroky. Prosil o trochu trpezlivosti. Obec si nezoberie 

dopredu úver a potom zbytočne bude platiť úroky keď sa ani nevie, či sa kúpele dokončia.  

Dobosi R. – oznámenie obč. združenie nežiadalo fin.prostriedky na Mikuláša. Tak ako ani minulý rok 

ani tento rok združenie z finančných dôvodov nevie zorganizovať obecné oslavy Mikuláša. 

P. starosta – stretne sa s p. Patakyovou a riaditeľom MKS na túto tému a v novembri bude informovať 

poslancov. 

 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli.               



9. Uznesenie 
Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Ing. Kesziová – návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované. 

 

 

Uznesenie č. 12/2015 

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 28. 10. 2015. 

 

I. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e    n a    v e d o m i e  
správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií poslancov v predloženom znení.  

 

II. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e   n a   v e d o m i e 
kontrolnú správu o stave vymáhania pohľadávok obce k 30. 09. 2015 v predloženom znení. 

 

III. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s ch v a ľ u j e   
 

1. správu ZŠ s VJM- Alapiskola, Nesvady – Naszvad o výsledkoch a podmienkach výchovno- 

vzdelávacej činnosti za školský rok 2014/2015 v predloženom znení,  

 

2. správu ZŠ slov. Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 

2014/2015 v predloženom znení,  

3. správu MŠ - Óvoda, Sládkovičova 2, Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 

činnosti za školský rok 2014/2015 v predloženom znení,  

 

4. správu MŠ – Óvoda, Hurbanova 4, Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 

činnosti za školský rok 2014/2015 v predloženom znení,  

 

5. hodnotiacu správu Školskej jedálne pri ZŠ Nesvady za školský rok 2014/2015 v predloženom znení,  

 

6. hodnotiacu správu Školskej jedálne pri MŠ Ul. Sládkovičova 2, Nesvady za školský rok 2014/2015 v 

predloženom znení,  

 

7. hodnotiacu správu Školskej jedálne pri MŠ Ul. Hurbanova 4, Nesvady za školský rok 2014/2015 v 

predloženom znení,  

 

8. správu CVČ , Novozámocká 21,  Nesvady o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 

činnosti za školský rok 2014/2015 v predloženom znení,  

 

9. plán práce  CVČ, Novozámocká 21, Nesvady  na šk. rok 2015/2016. 

 

IV. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e    n a   v e d o m i e  

informatívnu správu o vyhodnotení odpadového hospodárstva obce Nesvady za obdobie 1.1.2015 - 

30.09.2015.  



V. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s ch v a ľ u j e  

vyúčtovanie podujatia „Nesvadské dni 2015“ v predloženom znení. 

 

 

 

VI. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

 A/  s c h v a ľ u j e   

       Organizačné  zabezpečenie vykonania Inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu  

        majetku a záväzkov obce Nesvady k  31.12.2015  v predloženom znení. 

 B/   u k l a d á   

        záverečnú správu o výsledku Inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a  

        záväzkov obce Nesvady k  31.12.2015 predložiť na prejednanie v obecnom zastupiteľstve  

        v mesiaci marec 2016. 

                                               Termín v texte 

                             Zodp.: predseda ÚIK    

 

VII. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ b e r i e    n a    v e d o m i e  
     poslanecký návrh na pomenovanie obecného parku názvom Park pri artezke, 

B/ s c h v a ľ u j e     

     pomenovanie obecného parku názvom „Artézsky park – Artézi Park“. 

 

VIII. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/   b e r i e    n a   v e d o m i e 

       Protokol   o  vyhodnotení   obchodnej   verejnej    súťaže   na   podávanie   návrhov   na   uzavretie  

       riadnej Kúpnej zmluvy  na  predaj bývalej budovy ZDŠ a priľahlých pozemkov umiestnených 

       v centrálnej zóne zastavaného územia obce Nesvady, vyhotovený dňa  23.09.2015 komisiou  

       finančnou, obchodu , verejného  obstarávania a dražobnou, 

B/   k o n š t a t u j e ,  ž e 

       do lehoty na predkladanie návrhov do verejnej obchodnej súťaže nebol predložený žiadny súťažný  

       návrh na predaj nasledovných nehnuteľností:  

a)  pozemok parc.  č. 1169/20 zastavané plochy a nádvoria o výmere 782 m2,  

b)  pozemok parc.  č. 981/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 2120 m2,  

c)  pozemok parc.  č. 980/12 zastavané plochy a nádvoria o výmere 93 m2,  

d)  Prevádzková budova – sklad,  súpisné číslo 909,  nachádzajúca sa na pozemku parc. č. 

1169/20. 

Predmetné nehnuteľnosti sú umiestnené v centrálnej zóne zastavaného územia obce Nesvady, 

okres Komárno, katastrálne územie Nesvady, sú zapísané na liste vlastníctva č. 2462 na 

Katastrálnom odbore Okresného úradu Komárno ako parcely registra C KN evidované na 

katastrálnej mape.  

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/  s c h v a ľ u j e    

1. poradovník žiadateľov o pridelenie bytu č. 17 o výmere 45,8576 m2,  nachádzajúceho sa na 2.  

            poschodí v budove 18  b. j.  blok B, na Obchodnej ulici  č. 775/11B, Nesvady, na pozemku  

            parc. č. 58/16   v  k. ú. Nesvady, takto: 

             



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.   

Poradov

ník  

žiadateľo

v 

o pridele

nie bytu 

č.  5 

o výmere 68 m2,  nachádzajúceho sa  na  

poschodí  v budove 8  b. j. na Športovej ulici  č. 1528/7, Nesvady, na pozemku parc. č. 3201/226  

v  k. ú. Nesvady, takto: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

B/   s t a n o v u j e   

      1.  podmienky prenájmu pre byt  č.  17 v 18 b. j. blok B : 

           1.1  výška nájomného – 33,22 €/m2/rok, 

           1.2  doba prenájmu –  od  01.11.2015  do 31.12.2015, 

           1.3  zloženie finančnej zábezpeky vo výške 6-mesačného nájomného, 

           1.4.  prihlásenie sa k trvalému pobytu minimálne počas platnosti nájomnej zmluvy. 

      2.  podmienky prenájmu pre byt  č. 5  v 8 b. j. : 

            2.1.  výška nájomného – 24,0149 €/m2/rok, 

            2.2  doba prenájmu – od 01.11.2015 do 31.10.2018 

            2.3  zloženie finančných prostriedkov vo výške 6-mesačného nájomného, 

            2.4  prihlásenie sa k trvalému pobytu minimálne počas platnosti nájomnej zmluvy.     

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  k o n š t a t u j e ,  ž e : 

 

Por.č. 

 

Priezvisko a meno 

 

Trvalý pobyt 

Poradie  

schválené 

OZ 

1. Oslanecová Anna Obec Nesvady  1 

2.  Fedorová Gizela Nesvady, Jókaiho 15 2 

3. Urbáneková Eva Bajč 167 3 

4.  Mészárosová Irena Nesvady, Blatná 15  4 

5. Procházková Ingrid Nové Zámky, Letomostie 7 5 

6. Pálovicsová Andrea Nesvady, Bajčská 37 6 

7. Pásztó František Bc. 

Marázová Dorota Bc. 

Nesvady, Budovateľská 76 

Nesvady, Orechový rad 14  

7 

8. Havran Ladislav 

Csémyová Ružena 

Nesvady, Nová 41 

Trávnik 363 

8 

9. Bajiová Silvia 

Kálazi Robert 

Nesvady, Jókaiho 28 

Nesvady, Športová 7/1 

9 

10. Takácsová Mária Nesvady, Záhradná 44 10 

11. Vitková Helena Nesvady, Obchodná 748/11A  11 

12. Tapolčániová Tímea 

 

Nesvady, Konopné pole 15  12 

 

Por.č. 

 

Priezvisko a meno 

 

Trvalý pobyt 

Poradie  

schválené 

OZ 

1. Fábryová Karolína 

Bartoš Štefan 

Nesvady, Nová 57  

Hurbanovo, Sládkovičova 34 

 

1 

2. Pásztó František Bc. 

Marázová Dorota Bc. 

Nesvady, Budovateľská 76 

Nesvady, Orechový rad 14  

 

2 

3.  Havran Ladislav 

Csémyová Ružena 

Nesvady, Nová 41 

Trávnik 363 

 

3 

4. Lovász Szabolcs Mgr. 

a manž. Krisztína 

Nesvady, Máchova 21 

Pápa (HU)  

 

4 

5. Pálovicsová Andrea Nesvady, Bajčská 37 5 

6. Bajiová Silvia 

Kálazi Robert 

Nesvady, Jókaiho 28 

Nesvady, Športová 7/1 

 

6 

7. Tapolčániová Tímea Nesvady, Konopné pole 15 7 



1. Nebytové priestory  nachádzajúce  sa v objekte Obecného zdravotného strediska Nesvady, 

Obchodná ulica č.  7  spoločnosť STAB, s.r.o.  nepretržite užíva  od  01.07.2011.  Od  tej  doby  

v  uvedenom  objekte  prevádzkuje kanceláriu. O prenajatý  obecný  majetok sa stará  so 

starostlivosťou riadneho hospodára.  

2. Vzhľadom   na   skutočnosti   uvedené   v   bode  1  tohto  uznesenia  na priamy prenájom 

 majetku obce Nesvady  sú dané dôvody osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c)    

zákona  č.  138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.  

  

 

B/   s c h v a ľ u j e   

        prenájom   nebytových  priestorov v objekte  Obecného zdravotného strediska Nesvady, Obchodná  

        ulica č. 7,  súpisné číslo 226,  na  parc. č.  58/2   v  k. ú. Nesvady, miestnosť č. 24 o celkovej  

        výmere 17,50 m2,  pre spoločnosť STAB, s.r.o.,  so sídlom Blatná ulica č. 48/5,   946 51  Nesvady,   

        IČO:  44 865 562,  v zastúpení  Ing. Marianom Barkóczim, konateľom   spoločnosti, 

        nar. 30.01.1968, trvale bytom  946 51 Nesvady,  Blatná ulica č. 48/5, za účelom prevádzkovania  

        kancelárie, za nasledovných podmienok:  

        1. výška nájomného za prenajaté priestory  22,- €/m2/rok, 

        2. doba prenájmu  - na dobu určitú,  od 09.11.2015 do 31.10.2017. 

Za toto uznesenie z 12 zvolených poslancov bolo prítomných 12 poslancov, z toho za hlasovalo 12 

poslancov,  proti bolo 0 poslancov, zdržali sa 0 poslanci,    t. j.  uznesenie  bolo schválené trojpätinovou 

väčšinou  všetkých poslancov. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

informáciu starostu obce o Rozpočtovom opatrení Obce Nesvady č. 6/2015. 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  

1.  siedmu zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením na rok 2015,  

2.  zmenu použitia rezervného fondu vo výške 16 205,- eur na spolufinancovanie projektu 

„Rekonštrukcia verejného osvetlenia obce Nesvady“. 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ch v a ľ u j e   

Dodatok č. 3/2015, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 2/2008 – 

Povinná školská dochádzka v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Nesvady, určenie poplatkov za pobyt detí v nich a úhrada stravy v znení neskorších zmien s účinnosťou 

od 01.01.2016 

 

XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

Dodatok č. 1/2015, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady, č. 2/2012 – 

o sociálnych službách a úhradách za sociálne služby s účinnosťou od 1.12.2015. 

 

XV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e  
      žiadosť o poskytnutie honorára vo výške 600,- € pre p. Miroslava Gerhardta za umiestnenie  

      v postupovej kvalifikácii Felvidéki vágta 2015, 

B/ s ú h l a s í   

     s poukázaním prostriedkov vo výške 600,- € ako honorár za 2.miesto pre p. Miroslava Gerhardta za  

     umiestnenie v postupovej kvalifikácii Felvidéki vágta 2015.  



XVI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ r u š í    uznesenie OZ č. 14/2007-XVII. zo dňa 29. 11. 2007  k 31. 10. 2015 – „Športovec –  

     športovkyňa roka“, 

B/ s c h v a ľ u j e  Štatút pre ocenenie „Športovec roka“ dňom 1. 11. 2015 v upravenom znení. 

 

XVII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  o d v o l á v a  člena komisie školstva, kultúry a pre styk s verejnosťou p. Katarínu Haris z osobných  

      dôvodov dňom  31. 10. 2015, 

B/  v o l í   dňom 1. 11. 2015 za člena komisie školstva, kultúry a pre styk s verejnosťou p. Henriettu  

      Dobosi, bytom Nesvady, Jánošíkova č. 1. 

 

XVIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   na základe požiadavky poslanca Ing. Miškoviča dokončenie spojovacieho chodníka 

v Artézskom parku smerom na Tatranskú ulicu s rozpočtovým nákladom 2 177,- € do konca roku 2015. 

 

10. Záver 
 

P. starosta - na záver poďakoval za účasť poslancom a ukončil 12. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

      D.    a.    h.    

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                      starosta obce 

 

Overovatelia: 

Ing. Zoltán Takács  

Dobosi Róbert 

 

Zapísala: Bc. Margita Ryšavá 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


